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Referat af 
Bestyrelsesmøde i GF Baunebakken 

torsdag d. 16.03.2023, kl. 19.00 
hos Helle, Drivkær 37 

 
Til stede: Henrik VP, Katja, Tommy, Helle, Conny, Susan, Thomas, Henrik W 
 

• Godkendelse af dagsorden 

• Godkendt 

 

• Referat fra sidste møde 
• Godkendt 

 

• Meddelelser fra formand 
• Intet nyt 

 

• Meddelelser fra kassereren 
• Intet nyt 

 

• Snevagten 
• Bestyrelsen er skuffet over Snevagtens håndtering i det hele 

taget. De gange hvor det har spidset til (meget sne), har de ikke 
klaret opgaven tilfredsstilende. Vi har ganske enkelt ikke fået det 
vi har betalt for. Bestyrelsen overvejer en ny udbudsrunde.  

 

• Entreprenør/Mikkel 
• Bestyrelsen er meget tilfreds med entreprenøren og ønsker at 

samarbejdet forsætter og at kontrakten fornyes. Bestyrelsen 
ønsker at kravspec. forbliver uændret.  

 

• Ladestandere generelt i grunderejerforeningen 
• Der undersøges mulighed hos Hvidovre kommune og HOFOR om 

hvad der er tilladt, og om der skal ansøges om tilladelser til nogle 
af vores områder.  

• Bestyrelsen arbejder på retningslinjer for opsætning af 
ladestandere ift. hvad der kan lade sig gøre, samt hvad mulige 
konsekvenser kan være, eks.vis for områdets udseende. 

 

• TDC Fibernet 
• Møde med HOFOR og TDC d. 16/3. Mindre gennemgang af 

området ift gravearbejde.  
• Planlagt start ultimo maj. Der kommer en vejledende tidsplan på 

Baunebakkens hjemmeside, som løbende bliver opdateret.  
 

  



• Behandling af indkomne forslag til generalforsamlingen 
 

• Forslag om ændring af vedtægter vedrørende mulighed for 
afstemning ved fuldmagt.  

• Forslag om P-vagter til området.  
• Budgetforslag 2024. 

 
 

• Bordet rundt 
• Snak om arbejdsfordeling og arbejdsmængde i bestyrelsen. 
• Forventningsafstemning til bestyrelse. Svartider på mails osv.  
• Indtil videre 27 tilmeldte til generalforsamling. Mangler yderligere 

optællinger.  
• Stolpe i hegnet (mod Runde P) ved den store legeplads er 

knækket. Entreprenøren informeres og fjerner den beskadigede 
del, og der forhøres om reparation.  

• Bestyrelsen er blevet kontaktet af vores bank ift. forsikringer i 
foreningen. Det var mest et salgsopkald, men der bør alligevel 
kigges nærmere på hvilke forsikringer der måtte være behov for. 

• Der kigges på vores oversigt over nummererede p-pladser for at 
få dem opdateret.  

• Vedligeholdelse af carporte. De er private og vedligeholdelsen 
hører dermed ikke til foreningen. Øget fokus fremover på 
information eks.vis med opfordring til fælles arbejdsdag for 
vedligeholdelse (male og tømme tagrender).  
 

 


